
                                                           Protokół Nr 14/06 
                 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Białogardu 
                                              odbytego w dniu 23.sierpnia 2006 roku. 
 
Obecni według załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 16.15 
 
Proponowany porządek posiedzenia: 
1.Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku. 
2.Rozpatrzenie informacji z wykonania budżetu Miasta BIAŁOGARD 
   za I półrocze 2006 roku. 
3.Informacja Skarbnika Miasta na temat ściągalności podatków. 
4.Informacja Burmistrza na temat realizacji inwestycji w mieście. 
5.Sprawy różne. 
6.Zamknięcie posiedzenia. 
 
Przebieg posiedzenia komisji był następujący: 
 
Ad 1 Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku. 
 
Po powitaniu posiedzenie komisji otworzył i prowadził przewodniczący komisji – 
Sławomir Domański. Prowadzący posiedzenie zapytał, czy są uwagi do porządku 
posiedzenia. 
Pani Skarbnik poprosiła o wprowadzenie do porządku projektu uchwały – druk A’. 
Przewodniczący komisji poddał głosowaniu, aby ten projekt omówić w punkcie 5 : 
za – 4, przeciw -0, wstrzymało się -1. Wniosek przeszedł. 
Radny Janusz Turnik – złożył wniosek, aby osoby zaproszone nie wprowadzały do tematu, 
gdyż otrzymano materiały na piśmie. 
Wniosek przegłosowano: 
za – 6, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Wniosek przeszedł. 
Przegłosowano porządek posiedzenia wraz z poprawkami: 
za – 7, przeciw – 1, wstrzymało się – 0. Porządek przyjęto i przystąpiono do jego realizacji. 
Na obrady przybył  radny Henryk Lipnicki, obecnie w  posiedzeniu uczestniczy 9 radnych. 
 
 
Ad 2 Rozpatrzenie informacji z wykonania budżetu Miasta BIAŁOGARD 
         za I półrocze 2006 roku. 
Przedstawiła: Skarbnik Miasta, Lucyna Szymecka. 
Dyskusja: 
Radny Janusz Turnik – zapytał, czy są zagrożenia w szkołach na zakończenie roku 
finansowego.  
Skarbnik Miasta – odpowiedziała, że nie ma. Realizacja wydatków przebiega prawidłowo. 
Radny Henryk Lipnicki – powiedział, że w rozdziale 90120, pozycja wydatki inwestycyjne 
wykazano wykonanie 0-30%. Zapytał, dlaczego jest takie słabe. 
Skarbnik Miasta – odpowiedziała, że trzeba wziąć załącznik -  inwestycje.  
Wykonanie przebiega zgodnie z harmonogramem – etap I. Etap II z tym jest gorzej bo nie ma 
dofinansowania. Realizacja wydatków na Starówkę przebiega prawidłowo. Te środki 
finansowe dopisano celowo, aby wykazać udział własny.   
Jeśli chodzi o zieleń to okres sprawozdawczy nie pokrywa się z okresem wegetacyjnym, 
środki zapisane odpowiadają zawartej umowie z wykonawcą. 
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Radny Janusz Turnik – poruszył treść zapisu na stronie 63 wykazu dotyczącego pomocy 
publicznej osobom fizycznym i prawnym podano kwoty, natomiast w podanym wykazie 
udzielonych ulg, umorzeń osobom prawnym i fizycznym nie podano już kwot, dlaczego. 
Skarbnik Miasta –powiedziała, że zapis w ustawie jest bardzo ogólny. 
Stanowisko Regionalnej Izby Obrachunkowej jest następujące: podać z jakiego tytułu,  
imię i nazwisko bez podawania kwot. 
Przegłosowano projekt uchwały – druk B’:  
Za – 6, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. Opinia pozytywna. 
 
 
Ad 3 Informacja Skarbnika Miasta na temat ściągalności podatków. 
 
Skarbnik Miasta – wyjaśniła radnym jak przebiega procedura ściągalności podatków.  
Egzekucją zajmuje się URZĄD Skarbowy. Tryb określa - Ordynacja podatkowa 
( upomnienie, tytuł wykonawczy ). Najwięcej egzekucji jest prowadzonej z podatku od 
nieruchomości. Wystawiono 945 upomnień, jedna hipotekę. Ponadto wystawiono 452 tytuły 
wykonawcze na kwotę 61.119 zł. Najwięksi dłużnicy to: Zakłady Garbarskie i Szpital 
Powiatowy. Za rok 2005 Szpital zalega 160.000 zł, objęty jest restrukturyzacją. 
Od osób fizycznych ściągnięto 142.000 zł. 
Poborcy zainteresowani są sprawami największymi i najprostszymi ze względu na prowizję. 
Trudniejsza jest egzekucja z czynności cywilno-prawnych, tutaj egzekucja następuje na 
podstawie wyroków sądowych.  
Dyskusja: 
Radny Tadeusz Szwed – zapytał, czy to są zaległości tegoroczne. 
Skarbnik Miasta – odpowiedziała, że są to zaległości ubiegłoroczne. 
Komisja przyjęła informację do wiadomości. 
 
Ad 4 Informacja Burmistrza na temat realizacji inwestycji w mieście. 
 
Radny Janusz Turnik – ponowił wniosek, by nie omawiać, gdyż materiał otrzymano 
na piśmie. 
Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie powyższy wniosek: 
za – 5, przeciw – 3, wstrzymało się – 0. Wniosek przeszedł. 
Dyskusja: 
Radny Tadeusz Szwed – zapytał, czy realne jest zakończenie budowy boiska na dzień  
20 września br. 
Zastępca Burmistrza – powiedział, że tą inwestycję rozpoczęto w ubiegłym roku,  
realizację podzielono na II etapy. W tym roku wykonano I etap: odwodnienie terenu, 
niwelację oraz ogrodzenie. W trybie negocjacji wyłoniono oferenta, ma czas do 20 września 
2006 roku. W umowie są zapisane karne odsetki za każdy dzień zwłoki. 
Przeszkodą i utrudnieniem było wykonanie kanalizacji deszczowej. 
Radny Bogdan Żurawski – poinformował, że wczoraj na Komisji Infrastruktury 
przegłosowano wniosek formalny aby rozszerzyć tam zakres prac i zlokalizować tam 
lodowisko. Zobligowano Burmistrza do poszukania środków finansowych na ten cel.  
W tym miejscu apeluje do Komisji Budżetu i Finansów, aby pomogła Burmistrzowi znaleźć  
środki finansowe.  
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Zastępca Burmistrza – powiedział, że jest to technicznie możliwe. Można tam zastosować 
zdejmowane maty. 
Radny Józef Leszczyk – zapytał, czy jest koncepcja ochrony boiska. Taki obiekt wymaga 
ochrony, monitoringu. 
Zastępca Burmistrza – powiedział, że jest to obiekt otwarty, ogólnie dostępny. 
 
Ad 5 Sprawy różne. 
 
W tym punkcie Zastępca Burmistrza przedstawił wprowadzony do porządku posiedzenia 
projekt uchwały w sprawie zgody na zawarcie przez Miasto BIAŁOGARD umowy o 
dofinansowanie ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej inwestycji polegającej  
na budowie wielofunkcyjnego boiska sportowego ogólnie dostępnego w Białogardzie przy 
ulicy Batorego – druk B’. 
Powiedział, że  wiedzę o tym, że złożony wniosek przeszedł II etapy, oczekuje na uchwałę 
Rady Miejskiej. W budżecie Miasta są zapisane środki finansowe na ten cel.    
Dyskusja: 
Radny Henryk Lipnicki – zapytał, co będzie zrobione  konkretnie za 200.000 zł. 
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że te prace są wymienione we wniosku 
( nawierzchnia, wyposażenie ). Całość zadania to koszt prawie 500.000 zł.  
Radny Dariusz Dudkiewicz –zapytał, czy mamy swoje środki finansowe na całość boiska. 
Zastępca Burmistrza – powiedział, że jak będziemy mieć to te 200.000 zł wycofamy. 
Przewodniczący komisji poddał pod glosowanie projekt uchwały - druk A” 
za – 9 ( jednogłośnie ). Opinia pozytywna. 
 
Ad 6 Zamknięcie posiedzenia. 
 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenie komisji zakończono o godzinie 17.15. 
 
 
 
Protokółowała: Danuta Holczewska-Szydłowska 
                                                                                         Przewodniczący komisji: 
                                                                                             Sławomir Domański 


